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Fakultní nemocnice Ostrava (FNO) a Lékařská fakulta Ostravské univerzity (LF OU) včera
oznámily, že obnovily spolupráci. Obě instituce se snaží uklidnit narušené vztahy po
loňských hádkách, personálních změnách a soudních přích, vzniklých hlavně mezi
minulými vedeními nemocnice a fakulty.

Podle nového ředitele FNO Jiřího Havrlanta, který do funkce nastoupil letos v únoru, a
děkana LF OU Arnošta Martínka je vše na dobré cestě. Pokračují v rozpracovaných
projektech a pracují i na nových.

„Naši přednostové, primáři a další zaměstnanci si přejí, aby spolupráce byla poměrně
úzká a kvalitní. Když jsem do nemocnice nastoupil, jednou z absolutních priorit bylo
obnovit korektní vztahy s lékařskou fakultou,“ uvedl Havrlant. Děkan LF OU uvedl, že našli
společnou řeč např. v tom, že je potřeba v Moravskoslezském kraji zajistit větší
dostupnost stomatologické péče. Nemocnice proto začala pracovat na vzniku
stomatologického oddělení. „Pokud by se podařilo otevřít, až poté může fakulta požádat
o akreditaci oboru pro výuku stomatologů. Nutná je ale podpora města i kraje,“ upozornil
Martínek.

Dalším společným projektem je vybudování cvičné nemocnice za čtvrt miliardy korun.
Lékařská fakulta si již podala žádost o dotaci. Zda bude úspěšná, se uvidí na podzim.

Podle děkana Martínka loňské spory neovlivnily zájem uchazečů o studium. „V minulosti
jsme mohli každoročně přijmout přibližně 110 studentů. Teď díky navýšení financí od
státu přijmeme 129 mediků a dalších 5 navíc můžeme přijmout díky podpoře kraje,“
upřesnil děkan. Jde o nejvyšší počet od vzniku fakulty.

Oba kvitovali i to, že 70 procent absolventů školy zůstává v regionu. Jen fakultní
nemocnice ročně přijímá minimálně 10 lékařů absolventů OU.
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